

Verslag RvB - Volley Belgium – Rapport CA

21/12/2023 18:30h – TEAMS

Présents/Aanwezig:

- Volley Belgium: Guy Juwet (vanaf punt 1.2 (MNC), Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)
- Volley Vlaanderen: Paul Lagae, Johan Van Riet
- Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever
- Commissies/commissions: Michel Loppe, Arturo di Giacomo, Leo Bergmans

Verontschuldigd/Excusé:

- Claude Kriescher (procuration Dominique Reterre)

COMMISSIES

1. MNC

- 1.1. Beker van België: Verwijzend naar de discussie van RvB 19/10, punt 1.6 vraagt Michel om het definitieve standpunt van de raad. Na discussie besluit deze om de nationale beker open te houden voor geïnteresseerde teams van NAT2. Om de kalender niet te overbelasten kan MNC een voorronde organiseren voor deze teams.
- 1.2. Aanbesteding finales Interfederale beker (27/04/2024): Michel presenteert een ontwerp van aanbesteding opgesteld door Volley Vlaanderen. Het ontwerp is geïnspireerd op hetgeen gebruikt wordt bij de Nationale Jeugdkampioenschappen. De raad stemt in met de gevolgde procedure en criteria, maar stelt dat het minimumaanbod van 1.500 EUR geschrapt dient te worden en dat clubs tot 25/01 (toewijzing op de RvB-VB die avond) de tijd moeten krijgen om hun bieding in te dienen.
- 1.3. Verslag vergadering MNC:
 - MNC zoekt nog naar de *who is who* bij Volley Vlaanderen
 - Dit is bij voorbeeld belangrijk voor de controle van de kernspelers
 - En de sanctionering bij rode kaarten
 - Deze verantwoordelijkheden lagen vroeger bij Yolande Van Dorslaer en Gilbert Moorthamer
 - De vraag zal gesteld worden aan Peter Meerts
- 1.4. Stijgen/dalen 2024 dames: naar aanleiding van het algemeen forfait van LVL Genk publiceerde VB in september een aangepast schema stijgen/dalen 2024 dames. Denis vraagt zich namens FVWB af waarom het schema stijgen/dalen werd gewijzigd terwijl daar niet om was gevraagd.

COMMISSIONS

1. MNC

- 1.1. Coupe de Belgique : se référant à la discussion du CA de 19/10, point 1.6, Michel demande la position finale du Conseil. Après discussion, le Conseil décide de maintenir la coupe nationale ouverte aux équipes intéressées de la NAT2. Afin de ne pas surcharger le calendrier, la MNC peut organiser un tour préliminaire pour ces équipes.
- 1.2. Appel d'offres pour les finales de la coupe interfédérale (27/04/2024) : Michel présente un projet d'appel d'offres préparé par Volley Vlaanderen. Le design s'inspire de ce qui est utilisé lors des Championnats Nationaux Jeunes. Le conseil est d'accord avec la procédure et les critères appliqués, mais demande que l'offre minimale de 1.500 EUR soit supprimée et que les clubs aient jusqu'au 25/01 (attribution au CA-VB le soir même) pour soumettre leur offre.
- 1.3. Rapport de la réunion MNC :
 - La MNC est toujours à la recherche du "who's who" de Volley Vlaanderen.
 - C'est important, par exemple, pour le suivi des joueurs ligne de force
 - et le sanctionnement des cartons rouges
 - Ces responsabilités incombaient auparavant à Yolande Van Dorslaer et Gilbert Moorthamer.
 - La question sera posée à Peter Meerts.
- 1.4. Montées/descentes 2024 dames : suite au forfait général de l'équipe LVL Genk, VB avait publié en septembre un calendrier adapté montées/descentes 2024 dames. Denis se demande au nom de la FVWB pourquoi le tableau de montées et descentes avait été modifié alors que cela n'avait pas été demandé.

Een aantal Franstalige clubs had screenshots gemaakt van de tabel met 2 degradaties en er konden juridische problemen worden verwacht als het schema met 3 degradaties zonder verdere duiding werd herplaatst.

De raad besluit dat het correcte schema zal worden ingediend met een toelichting van Michel Loppe.

2. NSC

- 2.1. Arturo begrijpt de uitdaging van MNC door de overvolle kalender. Ook andere nationale federaties klagen hierover. Op niveau van CEV wordt daarom overwogen om het systeem van heen- en terugmatchen voor een deel te vervangen door mini-toernooien. Guy bevestigt deze gang van zaken bij CEV en meldt dat Volley Belgium samen met andere federaties hierop reeds meerdere jaren aandrongen. Problematiek is dat binnen de 56 federaties welke deel uitmaken van de Europese confederatie een akkoord moet gevonden worden.
- 2.2. Het NSC/FVWB project met de videochallenge blijft zeer positieve reacties krijgen. De vormingen van technici en technische aanpassingen van de zalen in het kader van dit project zouden volgend maand (januari) afgerond moeten zijn. De ploegen die al met de videochallenge werken zijn tevreden, degene die er nog niet mee werken duiden op hun gebrek aan technisch geschoolde vrijwilligers en de financiële impact door de vereiste om de zaal langer te huren. Het project draagt indirect bij tot het veralgemeend gebruik van tablets. Arturo duidt op het feit dat de NSC volledig vrijwillig investeert in dit project en hoopt op het respect van de clubs.
- 2.3. Arturo meldt teleurstelling bij de scheidsrechters door de dikwijls al te lichte sanctiëring van overtreders door het parket. Zij stellen zich de vraag waarom ze tijd en moeite steken in het opstellen van een scheidsrechtersverslag als de overtreders er nadien met een minnelijke schikking vanaf komen. Arturo sprak hierover met Toon en Joris. Een belangrijke oorzaak van dit euvel is dat het parket veel te veel dossiers te verwerken krijgt. Er dient dus toegewerkt te worden naar een werking met minder PV's, die dan wel afgesloten worden met strengere sancties. Aan NSC-zijde zullen SRs daartoe gevormd worden in 'smooth refereeing'. Guy beaamt dat het parket vandaag overbelast is en dat acties ondernomen worden om de werklast te kunnen spreiden.

Certains clubs francophones ont fait des captures d'écran du tableau annonçant 2 descendants et on peut s'attendre à de nouveaux problèmes judiciaires si le tableau avec 3 descendants est remis.

Le conseil décide que le tableau correct sera remis avec une note explicative de Michel Loppe.

2. CNA

- 2.1. Arturo comprend le défi que représente le calendrier surchargé pour la MNC. D'autres fédérations nationales s'en plaignent également. Par conséquent, au niveau de la CEV, il est envisagé de remplacer partiellement le système des matches consécutifs par des mini-tournois. Guy confirme cet état de fait à la CEV et rapporte que Volley Belgium et d'autres fédérations font pression en ce sens depuis plusieurs années. Le problème est qu'un accord doit être trouvé au sein des 56 fédérations qui composent la confédération européenne.
- 2.2. Le projet CNA/FVWB avec le videochallenge continue à recevoir des réactions très positives. La formation des techniciens et les ajustements techniques des sites dans le cadre de ce projet devraient être terminés le mois prochain (janvier). Les équipes qui travaillent déjà avec le videochallenge sont satisfaites, celles qui ne le font pas encore soulignent leur manque de volontaires techniquement formés et l'impact financier dû à l'obligation de louer la salle plus longtemps. Le projet contribue indirectement à la généralisation de l'utilisation des tablettes. Arturo rappelle que la CNA s'investit de manière totalement volontaire dans ce projet et espère le respect des clubs.
- 2.3. Arturo fait état de la déception des arbitres face aux sanctions souvent trop légères prises par le parquet à l'encontre des transgresseurs. Ils se demandent pourquoi ils consacrent du temps et des efforts à la préparation d'un rapport d'arbitre si les transgresseurs s'en tirent à l'amiable par la suite. Arturo en a parlé à Toon et Joris. L'une des causes principales de cette lacune est que le parquet a beaucoup trop de dossiers à traiter. Nous devons donc évoluer vers un fonctionnement avec moins de procès-verbaux, mais qui seront ensuite clôturés par des sanctions plus sévères. Du côté de la CNA, des arbitres seront formés à cet effet dans le cadre d'un 'smooth refereeing'. Guy reconnaît que le bureau du procureur est aujourd'hui surchargé et que des mesures sont prises pour répartir la charge de travail.

2.4. Op vraag van Michel zal Arturo de SRs laten letten op het al dan niet gebruik van VolleySpike in NAT3 tijdens beide wedstrijden.

3. LIGD

3.1. Voor de tweede keer ziet de LIGD zich verplicht om de PO-fase te hertekenen:

- door het forfait van LVL Genk
 - door het verlies van een CEV-ticket (5→ 4)
- De LIGD vergadert hierover op 09/01.

2.2 De Liga's (D&H) pleiten voor een terugkeer naar de vertrouwde Supercup formule (1 zaal, 1 dag, bij aanvang van de competitie), een event waar ze ook aan willen meewerken. De raad verwelkomt deze boodschap en zal het overbrengen aan organisator TOPVOLLEY.

RAAD VAN BESTUUR

1. Financiën

1.1. In afwezigheid van Claude presenteert Guy een voorstel van *burden sharing* tussen VB en de vleugels in de afhandeling van het dossier VB vs Roeselare. De tegemoetkoming aan Roeselare kan betaald worden over 2024 en 2025. Een eenvoudige split van de schuld in drie gelijke delen tussen VB, VV en FVWB is onaanvaardbaar voor FVWB. De verdeelsleutel tussen de vleugels die voor de baten gehanteerd wordt (3/4 & 1/4) zou ook voor de lasten moeten gelden. Volley Vlaanderen dient het voorstel nog voor te leggen aan haar bestuur, en vraagt Guy daarom Roeselare te vragen om een uitstel van beslissing tot na de RvB VB van 25/01. Paul denkt daarenboven dat dit dossier – en de eraan verbonden afrekening - volledig onder verantwoordelijkheid van VB valt. Bij een eventuele latere recuperatie is het niet ondenkbeeldig dat daarbij de door FVWB voorgestelde verdeelsleutel gebruikt wordt.

1.2. Het advocatenkantoor Atfield stuurde VB haar ereloonstaat voor het dossier VB vs Guibertin. Het bedrag van ruim 23.000 EUR is onaanvaardbaar en wordt door ons betwist. Guy bespreekt dit nu met meester De Vlies. De uiteindelijke ereloonstaat zal samen met andere stukken van het dossier voor beoordeling overgemaakt worden aan de verzekeraar Ethias.

2.4. A la demande de Michel, Arturo fera en sorte que les arbitres soient attentifs à l'utilisation ou non de VolleySpike dans les deux matches de la NAT3.

3. LIGD

3.1. Pour la deuxième fois, la LIGD se voit dans l'obligation de redessiner la phase PO :

- par le forfait de LVL Genk
 - par la perte d'un ticket CEV (de 5 à 4)
- La LIGD se réunira à ce sujet le 09/01.

2.2 Les ligues (D&H) plaident pour un retour à la formule familière de la Super Coupe (1 lieu, 1 jour, au début de la compétition), un événement auquel elles souhaitent également participer. Le Conseil accueille favorablement ce message et le transmettra à l'organisateur TOPVOLLEY.

CONSEIL D'ADMINISTRATION

1. Les finances

1.1. En l'absence de Claude, Guy présente une proposition de *burden sharing* entre VB et les ailes dans le traitement du dossier VB contre Roulers. Le dédommagement de Roulers peut être payé sur 2024 et 2025. Une simple répartition de la dette en trois parties égales entre la VB, la VV et la FVWB est inacceptable pour la FVWB. La clé de répartition entre les ailes utilisée pour les revenus (3/4 & 1/4) devrait également s'appliquer aux charges. Volley Vlaanderen n'a pas encore soumis la proposition à son conseil d'administration, et prie Guy de demander à Roulers un report de décision jusqu'après le CA VB du 25/01. Par ailleurs, Paul estime que ce dossier - et le règlement y afférent - relève entièrement de la responsabilité de VB. En cas de récupération ultérieure, il n'est pas inconcevable que la clé de répartition proposée par la FVWB soit utilisée.

1.2. Le cabinet d'avocats Atfield a transmis à la VB sa note d'honoraires pour le dossier VB contre Guibertin. Le montant de plus de 23.000 euros est inacceptable et nous le contestons. Guy est en train d'en discuter avec Maître De Vlies. La note d'honoraires définitive sera envoyée à l'assureur Ethias avec d'autres pièces du dossier pour évaluation.

<p>2. VARIA</p> <p>2.1. Verslaggeving TOPVOLLEY & BEACH</p> <p>Ondanks eerdere beloften van VV (november) ontving FVWB nog geen verslagen & budgetten, noch van het komend jaar noch van voorgaande jaren. Het betreft bij voorbeeld de "werkingsverslagen" van Koen aan Sport Vlaanderen, en de "Uitgebreide verslagen" van het topsportcomité die Koen per e-mail overmaakt aan de leden, waaronder Guy. VV zal FVWB toevoegen aan de mailing list.</p> <p>Op voorstel van Guy nodigt de raad Kris Eykmans (de nieuwe verantwoordelijke TOPVOLLEY) en Dries Koekelkoren (verantwoordelijke BEACH) voor een meeting, en dat na de opkomende AV van VV van 15/01 (zodat de budgetten 2024 gekend zullen zijn).</p> <p>2.2. Overbelasting parket: vooral sinds het vertrek van de FVWB-bondsprocureur is de werklust van het VB-bondsparket sterk gestegen. Zo sterk dat gezocht wordt naar een bijkomende (vrijwillige) assistent. Uit naam van het parket vraagt Guy aan FVWB om bij Laurence RASE aan te dringen om snel een nieuwe bondsprocureur en eventueel bondsparketsecretaris te vinden.</p> <p>2.3. Dominique suggereert dat de raad bijgestaan wordt door een tolk NL-F. Er zal gekeken worden wat de opties zijn. VV onderschrijft dat dit nuttig kan zijn. Guy meldt dat dit een zeer grote impact zal hebben op budget, infrastructuur en het 'natuurlijke' verloop van de vergaderingen.</p> <p>2.4. De finales van de nationale beker zijn een groot feest waar ook FVWB naar uitkijkt, zeker nu er een Franstalig team van de partij is. De vleugel voorziet verschillende promotionele acties, en wil onder andere een minister en andere VIPs overhalen om naar Antwerpen af te zakken. Met dat doel voor ogen bestelde Pascal voor FVWB 1.000 tickets. Zijn vraag om een substantiële korting op de prijs vond echter geen gehoor bij de administratie van VV. Op voorstel van Guy zullen Paul en Johan dit punt ter sprake brengen op de RvB van VV.</p> <p>2.5. Paul brengt de samenwerking met de Liga heren ter sprake. Sinds een laatste meeting over licentievoorwaarden en de regels stijgen/dalen is er geen meeting van het overlegcomité meer geweest. De VB-delegatie van het overlegcomité was na het vertrek van Jean Paul en Geert aan vernieuwing toe. Guy verwelkomt de terugkeer van Johan. Anderzijds werd aan de liga gevraagd om agendapunten aan te dragen.</p>	<p>2. VARIA</p> <p>2.1. Rapport TOPVOLLEY & BEACH</p> <p>Malgré les promesses de VV (novembre), la FVWB n'a pas encore reçu les rapports et budgets, ni de l'année à venir, ni des années précédentes. Il s'agit notamment des "rapports de travail" de Koen à Sport Vlaanderen et des "rapports élargis" du <i>topsportcomité</i> que Koen transmet par e-mail aux membres, y compris Guy. VV ajoutera la FVWB à la liste de diffusion.</p> <p>A la suggestion de Guy, le bureau invitera Kris Eykmans (le nouveau responsable TOPVOLLEY) et Dries Koekelkoren (responsable BEACH) pour une réunion, et ce après la prochaine AG 15/01 de VV (afin que les budgets 2024 soient connus).</p> <p>2.2. Surcharge du procureur : surtout depuis le départ du procureur de la FVWB, la charge de travail du procureur fédéral de la VB a fortement augmenté. A tel point qu'un assistant supplémentaire (volontaire) est recherché. Guy demande à la FVWB, au nom du parquet, d'insister auprès de Laurence RASE pour qu'elle trouve rapidement un nouveau procureur fédéral et éventuellement un secrétaire du parquet fédéral.</p> <p>2.3. Dominique suggère que le Conseil soit assisté d'un interprète NL-F. Les options seront examinées. Des options seront étudiées. VV convient que cela pourrait être utile. Guy signale que cela aura un impact très important sur le budget, l'infrastructure et le déroulement "naturel" des réunions.</p> <p>2.4. Les finales de la Coupe nationale sont une grande fête que la FVWB attend avec impatience, d'autant plus qu'une équipe francophone y participe. L'aile prévoit plusieurs actions promotionnelles et souhaite convaincre un ministre et d'autres VIP de venir à Anvers. Dans ce cadre, Pascal a commandé 1.000 billets pour la FVWB. Sa demande d'une réduction substantielle sur le prix n'a pas été acceptée par l'administration de VV. A la suggestion de Guy, Paul et Johan soulèveront ce point au conseil d'administration de la VV.</p> <p>2.5. Paul évoque la coopération avec la LIGH. Le comité de concertation ne s'est pas réuni depuis la dernière réunion sur les conditions de licence et les règles montées/descentes. La délégation VB du comité de concertation a besoin d'être renouvelée après le départ de Jean Paul et Geert. Guy se réjouit du retour de Johan. D'autre part, il a été demandé à la ligue de proposer des points à l'ordre du jour.</p>
---	---

<p>2.6. Luc Haegeman verwonderde zich over de aanwezigheid van Geert op een recente meeting met Hypercube. Dit werd inderdaad zo besloten door de raad (RvB 21/09), en dat gezien Geert's expertise in dit dossier. De raad noteert dat er intussen geen nieuws meer is in dit dossier.</p> <p>2.7. Guy en Claude ontmoetten op 14/12 de heer Boric en verkregen uitstel van betaling van de tweede schijf van de '<i>organisor's fee</i>' van het EK '23 (1.000.000 EUR). CEV vraagt wel om een duidelijk en concreet afbetalingsplan. Volley Vlaanderen verwacht nog de volgende inkomsten, waarmee de volledige uitstaande schuld (saldo tweede en derde schijf) kan ingelost worden:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 200.000 EUR van de Nationale Loterij • 600.000 EUR van het Brussels Gewest • 400.000 EUR van Game Plan (?) (actie: Volley Vlaanderen) <p>Johan en Paul bevestigen dat ze dit afbetalingsplan kennen en kunnen respecteren.</p> <p><u>Volgende vergadering</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • RvB: do 25/01 – 19u30, EVC 	<p>2.6. Luc Haegeman s'étonne de la présence de Geert lors d'une récente réunion avec Hypercube. C'est en effet ce qu'a décidé le conseil d'administration (CA 21/09), compte tenu de l'expertise de Geert en la matière. Le conseil d'administration a noté qu'entre-temps il n'y a plus de nouvelles sur ce dossier.</p> <p>2.7. Guy et Claude ont rencontré M. Boric le 14/12 et ont obtenu le report du paiement de la deuxième tranche des '<i>organisor's fee</i>' du Championnat d'Europe '23 (1.000.000 €). La CEV demande un plan de remboursement clair et concret. Volley Vlaanderen attend encore les revenus suivants, qui permettront de rembourser la totalité de la dette (solde, deuxième et troisième tranche) :</p> <ul style="list-style-type: none"> • 200.000 euros de la Loterie Nationale • 600.000 EUR de la Région bruxelloise • 400.000 EUR de Game Plan (?) (action: Volley Vlaanderen) <p>Johan et Paul confirment qu'ils connaissent et peuvent respecter ce plan de remboursement.</p> <p><u>Prochaine réunion</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • CA : jeudi 25/01 - 19h30, EVC
--	--